

Title (en)

Velcro closure for a laundry bag.

Title (de)

Klettbandverschluss für textilen Wäschesack.

Title (fr)

Dispositif de fermeture du type "velcro" pour sac à linge.

Publication

**EP 0291868 A1 19881123 (DE)**

Application

**EP 88107688 A 19880513**

Priority

DE 3717318 A 19870522

Abstract (en)

The closure, having a closure strap portion with a hole, is to be improved to the extent that it can be connected simply and without problems for a desired period to the closure strap portion, having a hole, of a textile laundry bag and that the use of a separate connection element and construction of a hole in the velcro closure are avoided. This is achieved in that the velcro closure (1, 1a) is of strap-shaped construction and has a narrower strap portion (5, 5a) between its rough strap portion and its soft strap portion (3, 4; 3a, 4a). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Klettbandverschluß für einen textilen Wäschesack mit einem ein Loch aufweisenden Verschlußbandabschnitt soll dahingehend verbessert werden, daß er einfach und problemlos für eine gewünschte Dauer mit dem ein Loch aufweisenden Verschlußbandabschnitt eines textilen Wäschesackes verbindbar ist und die Verwendung eines separaten Verbindungselementes sowie die Ausbildung eines Loches in dem Klettbandverschluß vermieden wird. Dies wird dadurch erreicht, daß der Klettbandverschluß (1, 1a) bandförmig ausgebildet ist und zwischen seinem Klettband- und Flauschbandabschnitt (3, 4; 3a, 4a) einen schmaleren Bandabschnitt (5, 5a) aufweist.

IPC 1-7

**B65D 33/16; D06F 95/00; A44B 18/00**

IPC 8 full level

**A44B 18/00** (2006.01); **B65D 33/16** (2006.01); **D06F 95/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A44B 18/00** (2013.01); **B65D 33/165** (2013.01); **D06F 95/004** (2013.01); **B65D 2313/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 8402901 U1 19840530
- [Y] US 4420857 A 19831220 - CLAY BOBBY L [US]
- [A] US 1967054 A 19340717 - GREAN ALEXANDRE M
- [A] US 3717908 A 19730227 - PERINA J
- [A] US 2050170 A 19360804 - FORTUNE WILLIAM P

Cited by

US5444939A; EP0761117A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0291868 A1 19881123; EP 0291868 B1 19910925**; DE 3717318 A1 19881215; DE 3865085 D1 19911031

DOCDB simple family (application)

**EP 88107688 A 19880513**; DE 3717318 A 19870522; DE 3865085 T 19880513